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Styrelsens och valberedningens kommentarer till årsmötets 
föredragningslista 
 
§5 Kallelse till årsmötet 
 
Enligt stadgarna ska kallelse ske senast sex veckor före årsmötet. Kallelse har bland annat 
skett genom MedlemsNytt 2015-4 som distribuerades till medlemmarna i slutet av 
november 2015. 
 
§10 Beslut om ersättningar till funktionärer 
 
Styrelsen föreslår att inga ersättningar utgår till funktionärer, dvs alla arbetar helt idéellt. 
 
§13 Styrelsens förslag till medlemsavgift för 2017 
 
Styrelsens förslag är oförändrad medlemsavgift, alltså totalt 250 kr varav föreningens del är 
100 kr, vänmedlem 100 kr.  För nya medlemmar under andra halvåret har medlemsavgiften 
varit 120 kr. Viss tveksamhet föreligger om detta rent tekniskt är möjligt att bibehålla pga 
den centrala uppbörden. Styrelsen föreslår att årsmötet delegerar till styrelsen att besluta 
om medlemsavgift för nya medlemmar under andra halvåret. 
 
§14 Beslut om antal styrelseledamöter 
 
Valberedningens förslag innebär att styrelsen ska bestå av ordförande och sex övriga 
ledamöter, alltså ingen förändring. 
 
§§15-25 Val av funktionärer 
 
Enligt stadgarna ska årsmötet välja ordförande, övriga styrelseledamöter och eventuella 
ersättare, revisorer och ersättare, ombud och ersättare till distriktsstämma, ledamöter och 
ersättare i kommunala pensionärsråd och valberedningens ordförande och övriga 
ledamöter i valberedningen. Valberedningen föreslår att årsstämman härutöver väljer 
medlemsregisteransvarig samt sammankallande i kommittéerna. 
 
Valberedningen föreslår att årsmötet delegerar till styrelsen att utse ombud och ersättare 
vid distriktsstämman. 
 
Valberedningen föreslår att årsmötet delegerar till styrelsen att utse övriga funktionärer. 
 
I valberedningens förslag till val är med fet stil markerade de val som föreslås göras av 
årsmötet. 
 
Valberedningen föreslår, för att undvika diskontinuitet bland funktionärerna, att alla 
funktionärer utom styrelsens ordförande samt revisorer jämte ersättare väljs på två år och 
att avsikten ska vara att ungefär hälften av dessa väljs vid ett årsmöte. På grund av 
avgångar föreslås att vissa funktionärer i år väljs på ett år. 


